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BROI.0012.8.1.2020 

 

Protokół nr 10/20 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 12 lutego 2020  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 20 lutego  2020  roku o godzinie 14:15 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych Pani Ewa Kończyńska dokonała otwarcia obrad Komisji, powitała wszystkich 

członków Komisji i zaproszonych gości Panią Agatę Wojtkowską – Członka Zarządu Powiatu we 

Włocławku, Pana Sławomira Paździerskiego – Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Przychodni Specjalistycznych we Włocławku oraz  Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu.  

 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 5 

osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, zatem 

obrady są prawomocne. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformowała, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji poinformowała, że w  dniu dzisiejszym Pan Roman Tomaszewski złożył 

na ręce Przewodniczącego Komisji pisemną rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych. W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zaproponowała 

zmianę porządku obrad polegającą na uzupełnieniu porządku obrad o punkt:  Wybór 

Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  

Przewodniczący Komisji zapytała radnych, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na 

uzupełnieniu porządku obrad o punkt w brzmieniu Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia 

i Spraw Społecznych i przeprowadziła procedurę głosowania? 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że Komisja 

Zdrowia i Spraw Społecznych postanowiła o poszerzeniu porządku obrad komisji polegającej na 

uzupełnieniu porządku obrad o punkt - Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych. 

Punkt ten realizowany będzie jako punkt 5 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po punkcie  

4 w brzmieniu: Przyjęcie protokołu nr 9/19 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z 

dnia 21 listopada 2019 r. 

Przewodniczący Komisji zapytała radnych, czy mają inne propozycje zmian porządku obrad? 

Wobec braku propozycji zmian i uzupełnienia porządku obrad  stwierdzam, że porządek obrad 

posiedzenia komisji będzie się składał z 9 punktów. 

Przewodniczący Komisji odczytała treść porządku obrad: 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 9/19 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

21 listopada 2019 r. 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

6. Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2019 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad Komisji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 9/19 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 21 listopada 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformowała, że z ostatniego posiedzenia Komisji został sporządzony 

protokół nr 9/19 z dnia 21 listopada 2019 r., który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony 

Informacji. Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji, czy mają uwag do sporządzanego 

protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem protokołu i przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że protokół nr 

9/19 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 21 listopada 2019 r. został 

przyjęty.  

 

 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Komisji poprosiła członków komisji o zgłaszanie kandydatur na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Radna Anna Kozłowska zgłosiła kandydaturę Pana Jacka Ledziona. To jest osoba, która 

sprosta zadaniom Wiceprzewodniczącego Komisji.   

Przewodniczący Komisji zapytała, czy Pan Jacek Ledzion wyraża zgodę? 

Radny Jacek Ledzion wyraził zgodę.  

Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy są inne kandydatury? 

Wobec braku innych kandydatur Przewodniczący Komisji wniosła o zamknięcie listy kandydatów 

na Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  

Przewodniczący Komisji zapytała, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadziła procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za wyborem Pana Jacka Ledziona na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych? 
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Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła wybór Pana 

Jacka Ledziona na Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  

Pisemna rezygnacja Pana Romana Tomaszewskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

6. Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji poprosiła o zabranie głosu Pana Dyrektora Samodzielnego Zespołu 

Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformował, że SPZPS we Włocławku w 2019 roku z najmu, 

dzierżawy, zbycia środków trwałych uzyskał łączną kwotę 196 775,99 zł. składały się na to 2 

składniki, które wynikają z przepisów. To są dzierżawa, najem  oraz użytkowanie nieruchomości 

poniżej 50 m
2
oraz najem, zbycie, oddanie w dzierżawę, najem, użytkowania oraz użyczenia 

aktywów trwałych o powierzchni równej lub przekraczającej 50m
2
. W pierwszej pozycji do 50m

2
 

wynajmowana były pomieszczenia na rzecz Pracowni Protetycznej Technika Dentystycznego 

Krzysztofa Milczanowskiego we Włocławku przy ul. Łady, lokal użytkowy 44,64m
2
. Roczny 

przychód z dzierżawy w 2019 roku wyniósł 4800,00 zł. kolejna umowa poniżej 50m
2
 to wynajem 

lokalu użytkowe o powierzchni 15m
2 

na rzecz ACS Słuchmed SP. z o.o. Lublin. Roczny przychód z 

dzierżawy wyniósł 23 100,00 zł. na użyczenie gruntu Trafostację ul. Szpitalna 6a we Włocławku o 

powierzchni 45m
2
 została zawarta z Energia Operator Oddział w Toruniu. Roczny przychód 

wyniósł 5594,40 zł. umowa na lokal użytkowy o powierzchni 16,10m
2 

pokój położony w budynku 

przy
 
ul. Szpitalnej 6a  we Włocławku

 
z firmą Audiofon Spółka z o.o. SK we Wrocławiu. Z 

użyczenia gruntu oraz części budynku pryz ul. Szpialnej 6A we Włocławku o powierzchni 2,5 m
2
na 

działce 21/14 na rzecz firmy Audiofon Spółka z o.o. SK Wrocław. Roczny przychód z dzierżawy 

pomieszczeń i tablic reklamowo-informacyjnych z Audiofon Spółka z o.o. SK w 2019 roku 

13 464,00 zł.  w związku  tym za wynajęcie  powierzchni do 50 m
2 

jednostka uzyskała 46598 zł. 

jeśli chodzi o powierzchnie powyżej 50m
2
. Największymi najemcami są  dwie apteki: apteka przy 

ul. Łady 10 ( lokal o powierzchni 141,42m
2
)
 
i apteka przy ul. Szpitalnej (156,60m

2
). Łącznie 

przychód  z wynajmu pomieszczeń dla tych 2 aptek wyniósł 130 767 zł. jednostka wynajmuje 

również powierzchnie pod parking roczny przychód  z dzierżawy wynosi 12 435,84 z. ponadto oko 

34 000 zł za przychody wynagrodzenia z kasy fiskalnej. Jest podpisana umowa, ze z opłaty z każdy 

wjazd 15% otrzymuje jednostka, aby móc utrzymać bieżącą działalność. Dodatkowo jednostka  w 

formie umowy użyczenia dostępu do energii elektrycznie  firmie KA-BO Karol Borkowski. 

Przychód z tytułu umowy użyczenia dostępu do energii elektrycznej wyniósł 6614,15 zł. na rok 

2019 z najmu dzierżawy jednostka uzyskała 196 775,99 zł.  

Przewodniczący Komisji powiedziała, że z wynajmu pomieszczeń jednostka pozyskuje środki 

finansowe. W momencie, kiedy powstanie nowy budynek już nie będzie możliwości pozyskiwania 

środków finansowych z wynajmu.  

Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformował, że jeśli warunki pozwolą to będzie można jedna 

aptekę umieścić, powierzchnie będą do wynajęcia.  

Przewodniczący Komisji otworzyła dyskusję. 

Wobec braków głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytała, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem Informacji Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2019 r. i przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 
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Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, 

użytkowanie oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2019 r. 

Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenia 

aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku za 2019 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformowała członków komisji, że wraz z zawiadomieniem otrzymali 

sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku 

w 2019 roku. Przewodniczący Komisji odczytał treść sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braków głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

we Włocławku w 2019 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Powiatu we Włocławku w 2019 roku. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku 

w 2019 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

8. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Radny Roman Tomaszewski podziękował członkom komisji  za współpracę i prace jako 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

10.  Zakończenie obrad. 

 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 12 

lutego 2020 roku o godzinie 14:28 dokonała zamknięcia obrad Komisji.     

 

 

                                                                                                                                                                 
                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Zdrowia i Spraw Społecznych 

                                                                                                     

                                 Ewa Kończyńska  
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Grzegórska………………………….. 


